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Voorstel algemeen bestuur RUD-Zeeland 
 
 

Onderwerp Informeren voortgang afstemming DVO PIOFACH met 
gemeente Terneuzen 

Status informerend 
openbaar 

Gevraagd besluit Kennisnemen van voortgang afstemming DVO PIOFACH met de 
gemeente Terneuzen 

 

Besluit AB Registratienummer:  

 
 
 

Paraaf directeur 
 

Datum:Klik hier als u een datum wilt 
invoeren. 

 

Afgestemd met Directeur RUD 

Bijlagen  

 

1. Aanleiding 

Het algemeen bestuur wil de DVO PIOFACH evalueren (zie bijvoorbeeld AB van 2 november 

2015). Afgesproken is eerst ambtelijke in onderling overleg zoveel mogelijk knelpunten en 

geschilpunten op te lossen. Dit traject heeft tijd nodig, daarom is toegezegd het AB op de 

hoogte te houden over de voortgang. 

2. Overwegingen en advies 

De beide directies (RUD en Terneuzen) hebben uitgesproken dat zij op constructieve wijze tot 
een zo optimaal mogelijke invulling van de DVO PIOFACH willen komen. Daarvoor heeft de RUD 
een zogenaamd “witte vlekken” document opgesteld waarin de ervaren tekorten in 
ondersteuning zijn geïnventariseerd. Grondslag was naast de DVO en de PDC, ook het 
Programma van Eisen dat is opgesteld, de beantwoording van de vragen van de aanbieders en 
de briefwisseling tussen de kwartiermaker en de gemeente Terneuzen na de bieding. De 
gemeente Terneuzen heeft aan haar kant geïnventariseerd waar zij vindt dat de RUD meer 
vraagt dan volgens hen is vastgelegd in de PDC.  
 
Aanpak: 

1. In de eerste stap die net is afgerond zijn de onderdelen die de RUD als “witte vlek” of 

die Terneuzen als “te veel gevraagd” ervaart wordt beoordeeld als: 

a. in dvo, geen discussie 

b. niet in dvo, gezamenlijke oplossing 

c. niet in dvo, rekening Terneuzen 

d. niet in dvo, rekening RUD 
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e. discussie 

Het doel is om de discussie component zo klein mogelijk te maken voordat de issues aan het 

bestuur worden voorgelegd.  

Er blijken drie fundamentele vraagstukken te zijn:  
1. Wie bekostigt nieuwe ontwikkelingen? 
2. Wat betekent het gemeentelijk kwaliteitsniveau zoals in de PDC afgesproken en is dit 

wel werkbaar voor de RUD? 
3. Zijn eerdere toezeggingen zoals PvE, beantwoording vragen en briefwisseling tussen de 

gemeente en de kwartiermaker nog geldig na het ondertekenen van het DVO en 
bijbehorende PDC? 

 
In het laatste directieoverleg hebben de RUD en de gemeente afgesproken dat zij bekijken waar 
en hoe zij elkaar tegemoet kunnen komen en welke discussiepunten uiteindelijk overblijven om 
aan het bestuur van de RUD voor te leggen. Eind maart bespreken de beide directies dit 
onderwerp weer. De RUD informeert het bestuur over de voortgang. 
 
Advies: kennisnemen van voortgang afstemming DVO PIOFACH met de gemeente Terneuzen 

3. Consequenties  

Worden bekend wanneer alle punten zijn uitgediscussieerd. 

5. Communicatie 

 

 


